

Summer School on EU Migration and Asylum Law DO NOT MISS THE APPLICATION DEADLINE!



ODYSSEUS SUMMER SCHOOL ON EU MIGRATION AND ASYLUM LAW & POLICY

The Odysseus Network presents its yearly Summer School on “EU Immigration and Asylum Law and Policy”, which will take place on site in Brussels and also online from **29 June to 10 July 2026**.

The program, which has become a true institution recognised by professionals, aims to provide participants with a global understanding of the field. It is made of 3 parts with an Introduction on EU law, Migration (including visa and borders) and Asylum. All courses have been updated to reflect the instruments adopted in 2024 under the new pact, including the Commission's recent proposal on returns. The courses are given by professors coming from all EU Member States, as well as by EU officials. They are taught separately both in English & in French.

The applications are open until the 15th of May!
Make sure to fill in the [application form](#) and come on board!

[CLICK HERE TO KNOW MORE](#)

[CLICK HERE TO APPLY](#)

COURS D'ÉTÉ ODYSSEUS "DROIT ET POLITIQUE DE L'IMMIGRATION ET DE L'ASILE DE L'UE"

Le Réseau Odysseus présente son cours d'été annuel « Droit et politique de la migration et de l'asile de l'UE » qui se tiendra sur site Bruxelles et aussi en ligne du **29 juin au 10 juillet 2026**.

Le but du programme qui est devenu une véritable institution reconnue par les professionnels est de fournir aux participants une vision globale de ce domaine. Il est constitué de 3 parties avec des cours introductifs, la migration y compris les visas et les frontières plus l'asile. Tous les cours sont à jour avec les instruments adoptés en 2024 sous l'égide du pacte sur la migration et l'asile, y compris le récent règlement proposé par la Commission en matière de retour. Les cours sont donnés par des professeurs venant de tous les États membres de l'UE en plus de hauts fonctionnaires européens. Ils sont dispensés séparément en **français & en anglais**.

Les candidatures sont ouvertes jusqu'au 15 mai!
Remplissez le [formulaire de candidature](#) et rejoignez-nous!

CLIQUEZ ICI POUR EN
DÉCOUVRIR PLUS

CLIQUEZ ICI POUR LE
FORMULAIRE DE CANDIDATURE

EU Immigration and Asylum Law and Policy Droit et Politique de l'Immigration et de l'Asile de l'UE

**Do not miss any news from our
blog: subscribe now!**

SUBSCRIBE!



The Executive Master and the Summer School are organised by the [Odysseus Academic Network](#).



**Odysseus Academic Network
Université libre de Bruxelles (ULB)
Institut d'études européennes (IEE)**

**Av. Franklin Roosevelt 39, 1050, Bruxelles
Belgium**

**odysseus@ulb.be
+32 (0)26503890**

© 2018 OMNIA Project - Odysseus Network